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Zápis z jednání školské rady 

Termín 

konání 
02. března 2023 

Místo konání Na Návsi 5, Babice, PSČ 251 01 

Přítomni 

členové školské rady:  

JUDr. Peter Andris, Ing. Pavla Šaterová, Mgr. Luděk Michalik, Ing. Jitka Tkadlecová 

 

hosté: 

Ing. Petra Dobešová, Marie Zicháčková 

 

omluvena 

Ing. Marina Andrlíková, Mgr. Marek Šimoňák 

Rozdělovník 

JUDr. Peter Andris, Ing. Pavla Šaterová, Ing. Petra Dobešová, Mgr. Luděk Michalik, 

Mgr. Marek Šimoňák, Ing. Jitka Tkadlecová, Ing. Marina Adrlíková, Marie 

Zicháčková 

 

Program jednání: 

1. Přivítání 
2. Volba zapisovatele 
3. Aktuální informace ze ZŠ 
4. Aktuální informace z gymnázia 
5. Aktuální informace z kolejí 
6. Ostatní podněty 

 
1. Přivítání a schválení programu 

Luděk Michalik přivítal přítomné členy školské rady Open Gate a seznámil je s programem. 

Členové školské rady jednomyslně a bez výhrad s programem souhlasili.  

 

2. Hlasování o zapisovateli 

Návrhy: Jitka Tkadlecová  
Hlasování  
Pro: JUDr. Peter Andris, Ing. Pavla Šaterová, Mgr. Luděk Michalik, Mgr. Marek Šimoňák 
Proti: 0; Zdržel se: Ing. Jitka Tkadlecová 
Školská rada schválila Jitku Tkadlecovou zapisovatelkou pro dnešní zasedání školské rady. 

 

3. Aktuální informace ze ZŠ 
Informace od Marie Zicháčkové: 
Připravujeme se na zápisy do první třídy, které jsou naplánované od 1. do 9. dubna. V souladu 
s metodikou MŠMT škola upravila kritéria pro přijetí dětí do první třídy ZŠ. 
 
Od 1. března posílila pedagogický tým ZŠ nová vyučující angličtiny Lisa Křípalová. 
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I v dalším školním roce na ZŠ zachováme rotační systém učitelů ve dvou skupinách, a to 1. a 2. 
třída a 3. až 5. třída. Konkrétní personální obsazení v jednotlivých třídách na následující školní 
rok oznámíme v červnu. 
 
Žáci 5. ročníku: celkem 19 žáků se přihlásilo k přijímačkám na gymnázium, motivaci dětí pro 
studium na gymnáziu podporují i akce pořádané gymnáziem pro žáky ZŠ – například Biologie 
v praxi nebo Den páťáka. Žáci využívají individuálních konzultací a přípravu na přijímačky také 
během víkendu nebo jarních prázdnin. 

 

Informace od P. Dobešové: M. Zicháčková velmi dobře zvládla první rok v roli 
zástupkyně ředitelky pro ZŠ a bude v této roli pokračovat. 
 
 

4. Aktuální informace z gymnázia 
Informace od Luďka Michalika: 

Plánujeme organizaci JPZ do primy, škola obdržela historicky nejvíce přihlášek. 
Kritéria přijetí jsou stejná jako v předchozích letech. 
 
Personálie:  
_dlouhodobá nepřítomnost učitelky tělocviku M. Gnadové bude trvat zřejmě do konce 
května, z důvodu operace kolena, hodiny si rozdělí aprobovaní učitelé Tv; 
_hledáme nového učitele pro předmět IB DP Economics and Business Management 
 
V současné době probíhá revize ŠVP gymnázia ve spolupráci s O. Bílým; konkrétní 
změny představíme 1. 6. 
 
Rozvíjíme spolupráci s dalšími školami, v poslední době u nás byli zástupci gymnázia v 
Rokycanech (veřejná škola, která také nabízí IB) a máme nastavenu dlouhodobou 
spolupráci, nebo ze školy v Hostivici. 
 
V Open Gate se poslední dubnový víkend uskuteční setkání vedoucích DofE, programu 
mimoškolního vzdělávání, do kterého je OG zapojené od jeho založení; přijede přibližně 
120 lidí z celého Česka. 
 
Třídní schůzky opět budou v kombinovaném formátu off/on-line; online preferuje 
třetina rodičů; u exponovaných předmětů je prodloužena doba na konzultace rodičů. 
 

5. Aktuální informace z kolejí 
Informace od P. Dobešové a L. Michalika 
Personálie: 

_nový vychovatel p. Gnad, který dříve učil na VŠ, velmi dobře zapadl do týmu vychovatelů, 

zaměřuje se především na sportovní aktivity. 

_škola vyčlenila prostředky na dlouhodobé vzdělávání vychovatelů. 

 

Cílem školy je zvýšit počet studentů, kteří bydlí na kolejích; zaměří se na to v komunikaci a 

rovněž v práci projektové manažerky Nadace The Kellner Family Foundation koordinující 

stipendia pro studenty gymnázia OG.  

 

Škola uvažuje o zavedení tzv. Flexi Boardingu, který by umožnil studentům dojíždějícím denně 

do školy v případě potřeby přespat na kolejích; připravujeme koncept fungování. 
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Na kolejích přecházíme z evidenčního systému za pomoci kartiček – při odchodu z kolejí nebo 

areálu školy – na odhlášení/přihlášení za pomoci čipu. 

 

6. Ostatní podněty 
Informace od L. Michalika: zlepšuje se fungování Školy online, včetně mobilní aplikace. 
 

Dotazy P. Šaterové, od rodičů studentů: 
_plánujete opravy komunikace na parkovišti? 
Odpověď P. Dobešová: víme o tom a zjišťujeme rozpočet. 
 
_připravuje škola i výměnné pobyty do anglicky mluvících zemí? 

Odpověď L. Michalik: opět jsme se vrátili po covidu k výměnným pobytům se školami v 
Německu, Španělsku a Francii. Z pohledu výuky angličtiny, kdy máme ve škole rodilé 
mluvčí, nejsou Aj země prioritou, ale přesto zvažujeme možnosti v Irsku nebo 
severských zemí. 
 
_ve vyšších ročnících se do plavání zapojuje minimum dívek, budete na to nějak 
reagovat? 
Odpověď L. Michalik: věříme, že plavání je dobrá pohybová aktivita, kterou můžeme díky 
bazénu realizovat ve škole; ale zamýšlíme se nad úpravou konceptu. Pro dívky je často 
problematické plavání uprostřed dne. 
 
_malé povědomí o průběhu IB studia mezi rodiči – ne všechny děti jsou dostatečně sdílné a 

rodičům nevysvětlí průběh přípravy/zkoušky. 

Odpověď L. Michalik: škola organizuje Kavárnu pro rodiče k tématu IB studia; definitivní 

rozhodnutí, zda absolvují plné IB nebo certifikáty, činí studenti v oktávě v říjnu. 

_jak probíhá zpětná vazba od studentů k učitelům? 

Odpověď L. Michalik: v každém předmětu mají učitelé možnost dát studentům dotazník 

k výuce, nyní toho využívá přibližně polovina učitelů – od příštího roku budou dotazníky 

povinné ve všech předmětech; další možností jsou třídnické hodiny. 

_ výhrady k organizaci prvních tří týdnů v lednu – velká zátěž studentů. 

Odpověď L. Michalik: ještě více budeme dbát na průběžnou kontrolu hodnocení studentů 

v měsíčních intervalech; ale vždy budou tyto dva – tři týdny pro studenty náročnější; studenti 

si přidávájí stres i tím, že chtějí na poslední chvíli absolvovat opravné testy na zlepšení 

hodnocení. 

_proč učitelé zadávájí úkoly do různých platforem? 

Odpověď L. Michalik: učitelé mají za povinnost zadávat hodnocené práce do jednotného 

školního systému (Škola on line) tak, aby to studenti viděli v této aplikaci na jednom místě 

v kalendáři. Nicméně používání různých elektronických platform při studiu je v naprostém 

pořádku (stejně jako v životě). Může se tedy stát, že některé práce budou odevzdávat 

prostřednictvím padletu, jíné prostřednictvím Umíme matematiku, jiné prostřednictvím 

Teachambition atd. Platí ale, že základní informace musí být vždy na ŠOL. 

 

Pro informaci pro rodiče: 

_studenti si chválí nové nastavení domácích úkolů: možnost opravy, doplnění, … 
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_stále probíhá preventivní program k návykovým látkám, zajištěný Poradenským centrem OG. 

 

Podněty P. Andrise, od rodičů studentů:  
_autobus: poděkování za posunutí zastávky na Roztylech; je možné, aby v zimě děti do 

autobusu nastupovaly i v době, kdy bus ještě není v prostoru zastávky? 

Odpověď P. Dobešová: propojí p. Andrise s L. Zadražilem, vedoucím provozu, aby prověřil, zda 

je to tak možné. 

_rodiče velmi podporuji Flexi Boarding, pomohlo by to zapojení dojíždějících studentů do 

později konaných mimoškolních aktivit. 

Informace od P. Dobešové: 

_na webu školy je doplněný přehled všech kroužků; 

_OG navštívila hejtmanka Stř. kraje, studentům nabídla další diskusi k představení regionální 

politiky.  

Další setkání školské rady se uskuteční 01. 06. 2023 od 8.15 v Open Gate. 

Zápis vyhotoven v Babicích dne 2. března 2023. 

 

 

 

 

........................................ 

Mgr. Luděk Michalik  

předseda školské rady 

 

 

 

........................................ 

Ing. Jitka Tkadlecová 

členka školské rady a zapisovatelka 

 

 


